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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till klimat- och miljöminister Annika Strandhäll (S)

2021/22:1460 Samråd i miljöbalken

När ny infrastruktur och nya el- och kraftledningar ska byggas ska samråd ske 
med markägare och kommuner med flera. Det finns reglerat att samråd måste 
ske. Dock ser det väldigt olika ut hur samråd sker runt om i landet och hur olika 
statliga myndigheter och verk genomför samråd. I miljöbalken står det enbart 
att samråd ska ske men inte hur det ska gå till.

På något ställe ska anmälan ske till samråd och på andra ställen sker det via 
öppet hus. Skillnaden är alltså väldigt stor, och detta gör att det blir olika 
förutsättningar för hur den lilla människan kan vara med och ta del av underlag 
och påverka olika objekt via samråd.

Min fråga till klimat- och miljöminister Annika Strandhäll blir därför:

 

Anser ministern att det tydligt i miljöbalken framgår hur ett samråd ska gå 
till, och om inte, avser ministern vidta några åtgärder för att förtydliga hur ett 
samråd ska gå till?

………………………………………

Mikael Larsson (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-04-19
Besvaras senast
2022-04-27 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


